

Kainat Bashir



Kainat Bashir is in her second year of studies at the Institute of Health Policy, Management and Evaluation at the University of Toronto. She holds a Master of Arts degree in Human Kinetics from the University of Ottawa and Bachelor of Science degree from the University of Toronto. Her research interests include implementation science, quality improvement, knowledge translation, social network analysis, issues related to the aging population and its impact on the health care system and the role of leadership in health care. Her research will look to understanding roles of various intra-organizational network actors in implementing quality improvement initiatives in Ontario's long-term care facilities. This is Kainat's first year serving on the CAHSPR Student Working Group.

Kainat Bashir est en deuxième année d'études à l'Institut des politiques, de la gestion et de l'évaluation de la santé de l'Université de Toronto. Elle est titulaire d'une maîtrise en sciences de l'activité physique de l'Université d'Ottawa et d'un baccalauréat en sciences de l'Université de Toronto. Ses recherches portent sur la science de la mise en œuvre, l'amélioration de la qualité, l'application des connaissances, l'analyse des réseaux sociaux, les questions liées au vieillissement de la population et son impact sur le système de santé et le rôle du leadership en soins de santé. Ses recherches futures porteront sur la compréhension des rôles des divers acteurs du réseau intra-organisationnel dans la mise en œuvre d'initiatives d'amélioration de la qualité dans les établissements de soins de longue durée de l'Ontario. Kainat participe au Groupe de travail des étudiants de l'ACRSPS pour la première fois.